

### CALL FOR MANUSCRIPTS

The *Canadian Journal of Counselling* intends to publish in January, 1998, a special issue devoted to **Innovations and Future Challenges for Counsellor Education**. Dr. Anne Cummings will be the Guest Editor for this theme issue. Counsellor educators, practitioners, field supervisors, and counsellor trainers are encouraged to submit manuscripts for this issue. One-page proposals for manuscripts are requested for this issue that address conceptual and research issues related to counsellor education. Manuscripts might address topics such as innovation in training and curriculum, counselling for diversity, certification at the Master's level, maintaining quality programs during downsizing. Other topics related to counsellor education are also encouraged. The one-page proposals for manuscripts should be submitted to the guest Editor by **September 15, 1996**. The deadline for manuscripts is **February 1, 1997**. Proposals should be submitted to Dr. Anne Cummings, Faculty of Education, University of Western Ontario, London, Ontario, N6G 1G7.

### DEMANDE DE MANUSCRITS

Un numéro spécial de *La Revue canadienne de counseling* doit paraître en janvier 1998. Il sera consacré aux **Innovations et défis du futur auxquels devra faire face l'éducation en counseling**. Dr. Anne Cummings sera la rédactrice invitée pour ce numéro spécial. Nous invitons les personnes chargées de la formation et de la supervision des conseillers, les conseillers éducateurs, et les praticiens à soumettre des manuscrits pour ce numéro. Nous vous demandons donc de nous faire parvenir des avant-projets de manuscrits d'une page pour ce numéro, qui portera sur des questions de concepts et de recherches, touchant l'éducation en counseling. Les manuscrits pourraient aborder des sujets tels que les innovations en formation et en curriculum, le counseling face à la diversité, la certification au niveau de la maîtrise, et le maintien de programmes de qualité en période de restructuration. Nous accepterons aussi d'autres propositions de sujets ayant trait à l'éducation en counseling. Les avant-projets d'une page devront être soumis à la rédactrice invitée avant le **15 septembre, 1996**. La date limite pour la soumission des manuscrits sera le **1er février, 1997**. Veuillez adresser vos avant-projets au Dr. Anne Cummings, Faculty of Education, University of Western Ontario, London, Ontario, N6G 1G7.